بسم ألله الرحين الرحيم

حفظهم الله

الْأَحُوةَ الْأَفَاضَلُ فَيَ / مُؤْصِعِنَةَ الْأَقْصِي الْخَيْرِيةَ

السلام عليكم ورعمة الله وبركاته

الموضوع المساعدة في تعويل مضمروع الربطي كسير في فلسطين

من أرض الإسراء والمعراج ن من أرض الصمود والرباط نتقدم لكم بأسمى آبات الشكر والتقدير على ما تبذلونه من جهد طيب كريم مشكور وما تقدمونه من مساعدات متواصلة ومتنوعة لإخوانكم في أرض الرباط فلسطين أولى القبلتين وثالث الحرمين الشريفين فجزاكم الله كل خير وجعل ذلك في ميزان حسناتكم يوم القيامة .

الأجرة الأفاصل : لقد رأى الشيخ المجاهد أحمد اسماعيل باسين أن ينشئ مدرسة نموذجيسة تكون امتالا الدوره الرائد في التربية والبناء ، مدرسة تعطي منهجا منكامات يجسع بين العلوم الديرة والعلسوم الدنيوية داسيما وأن الوطن الحبيب الإل يعلني الكثير من أثار الاحتال البغيض وبالأخص في المجلل التعليبي الذي أونك على الدمار في فترة الاحتلال ، ومن هنا هب الشيخ المجاهد أحمد ياسين ليعيد بناء الإنسان الفاسطيني المؤمن يربه - المنتمي لوطنه ، الرافض المخططات ومؤامرات الأحداء وذلك مسن خلل هذا المشروع الربوي الكبير ، مشروع بناء مدرسة دار الأرقم النموذجية ، فليس هناك من سبيل التصحيح مسار المجتمع الا بنسمين المسيرة التعليمية ، عن طريق إعادة القيسم والمفاهيم الصحيدة لتحكم فلسفة التعليم ، ويسكون التعليم في المدرسة محاليا الشهداء و أنساء الأسرى و الأنسلم والمفاهين ان شاء الله تعالى .

وقد تم بدء البناء في هذا المشروع منذ الأول من شهر فبراير من هذا العام 1999 م وتم السهاء الطابق الأرضي والطابق الأول يفضل الله أو لا ثم بفضل الأخوة في " مؤسسة الشيخ عيد بن محمد آل ثاني الخيرية " بدولة قطر الشقيقة (لا أن المشروع لازال في حاجة إلى جهود جميع المخلصين حتسى يستوي على سوقه ويؤتي أكله إن ثناء الله تعالى ، ومن هنا فإننا نهيب بكم أن تساهموا بما تستطيعون لدعم وإنجاح هذا المشروع الكبير والذي لا زال في حاجة إلى ما لا يقل عن (مليون ونصسف مليسون دو لار) ولا نريد منكم سوى ما تستطيعون وكلنا أمل بتجاويكم مع نداء الخير والعطاء .

ملاحظة : هذاك دراسة و نفية عن المشروع ومخططاته الهندسية وجداول التكاليف وصور بدء الإنشاء كل هذا في كتاب خاص يسعدنا أن نرسله لكم ، نذا نرجو منكم أن ترسلوا لنا عنوانكم السبريدي على فاكس رقم 0972:2833487 صحير بنمكن من ارسال الدراسة لكم .

01078

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

عن اللبنة المشروة على المشروع المشروة على المشروع المشروع المشروع المشروع المشروع المشروع الإسلامية — ومامن

#60--_·

GOVERNMENT EXHIBIT German Doc-2 3:04-CR-240-G U.S. v. HLF, et al. FROM: 0000000000

PHONE NO.: 2833497

JUN. 21 1999 08:50PM P1

In the Name of God, the Beneficent, the Merciful

Honorable brothers at / Al-Aqsa Charitable Foundation

May God protect them

Peace, God's mercy and His blessings be upon you

Subject: Assistance in financing a large educational project in Palestine

From the land of the Night Journey and Ascension, from the land of perseverance and steadfastness, we submit to you most sincere tokens of thanks and gratitude for the kind, generous and commendable effort that you exert, and for the various and continuous assistance that you offer to your brothers in the land of steadfastness, Palestine, the first of the two prayer niches and the third Holy Shrine. May God reward you with every good and add this to the scale of your good deeds on the Day of Judgement.

Honorable brothers: the Mujahid Sheik, Ahmad Ismail Yasin has considered establishing an exemplary school to be an extension to his pioneering role in education and building, a school that offers a integrated curriculum that combines religious and worldly studies, especially that the beloved homeland is still suffering from many of the effects of the detestable occupation, particularly in the educational arena which came close to destruction during the occupation period. Consequently, the Mujahid Sheik, Ahmad Yasin started to re-build the Palestinian human being who believes in his God, who belongs to his homeland and who rejects the plans and conspiracies of the enemies through this large educational project, the project of building the school of the Exemplary Dar al-Arqam. There is no way to correct the society's course except by correcting the educational course through the restoration of correct values and notions so they can direct the philosophy of education, and education at this school will be free for children of martyrs and children of detainees, orphans, the poor, and the needy, God Almighty is willing.

The construction for this project has started on the first of February of this year, 1999, and the street level and first floor have been completed by the grace of God first, then by the grace of the brothers at "Sheik Eid Bin Muhammad Al Thani Charitable Foundation" in the sister country of Qatar. However, the project still needs the efforts of all the sincere ones until it stands on its feet and brings forth its fruit, God willing. Consequently, we urge you to contribute what you can afford for the support and success of this large project which is still in need of no less than (one and a half million dollars), and we are not asking you except for what you can afford, and we all hopeful of your positive response to an appeal for charity and giving.

P.S.: There is a detailed study about the project, its architectural plans, cost lists and photos of the start of construction. All of this is in a special folder that we are happy to send to you. Therefore, we kindly ask you to send us your mailing address to fax number 097272833478 so

we can send you the study.

Peace, God's blessings and His mercy be upon you.

[Oval stamp] Sheik Ahmad Yasin, Gaza-Palestine

On behalf of the committee overseeing the project Sheik/Ahmad Ismail Yasin Founder of the Islamic Resistance Movement - Hamas